

# Media Release

## Governance Council announces WSCC leadership transition

**Yellowknife, NT/Iqaluit, NU (Wednesday, September 16, 2026)** - The Governance Council of the Workers' Safety and Compensation Commission (WSCC) has announced the upcoming retirement of President and Chief Executive Officer Rick Hunt and the appointment of Harmmeet Jagpal as the WSCC's next President and CEO.

“On behalf of the Governance Council, I would like to thank Rick for his steady leadership and service to the WSCC,” said Jenni Bruce, Chair of the Governance Council. “His clear strategic focus has positioned the organization well for the future, while maintaining a strong commitment to the needs of workers and employers across the Northwest Territories and Nunavut. We congratulate Rick on his retirement and wish him and his family all the best.”

Harmeet Jagpal is currently Vice-President of Performance and Corporate Services with the WSCC and an established member of the organization's senior leadership team. He brings over twenty years of experience and a strong understanding of the WSCC's operations and mission.

During his career with the WSCC, he has held progressively senior leadership positions, including Vice-President of Corporate Services and Chief Information Officer, and Acting President and CEO.

"The Governance Council is pleased to appoint Harmeet as the WSCC's next President and CEO," said Bruce. "A lifelong Northerner and experienced executive, he brings a deep understanding of the WSCC, its unique operating environment, and the workers, employers and communities it serves. He is committed to fostering safe, inclusive, and respectful workplaces and to working collaboratively to improve safety and care across the North."

"I am honoured to have the opportunity to serve as the WSCC's next President and CEO," said Jagpal. "I am passionate about advancing workplace health and safety, strengthening cultural safety, and ensuring injured workers receive respectful and compassionate care."

Harmeet will begin a comprehensive transition period with Rick on October 1 and will formally assume the President and CEO role on January 15, 2027.

-30-

Maggie Collins  
Communications and Public Affairs Manager  
Workers' Safety and Compensation Commission Northwest Territories and Nunavut  
T: (867) 920-3854  
E: [maggie.collins@wscc.nt.ca](mailto:maggie.collins@wscc.nt.ca)

## Communiqué

### Le Conseil de gouvernance annonce la transition à la tête de la WSCC

**Yellowknife, TNO/Iqaluit, Nunavut (mercredi, 16 septembre 2026)** – Le Conseil de gouvernance de la Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs annonce la retraite de son président-directeur général, Rick Hunt, et la nomination d'Harmeet Jagpal pour lui succéder.

« De la part du Conseil de gouvernance, je tiens à remercier Rick pour son solide leadership et ses services à la WSCC », a déclaré Jenni Bruce, présidente du Conseil de gouvernance. « Son orientation stratégique claire a permis de mettre la Commission sur la bonne voie pour l'avenir, tout en maintenant son engagement envers les travailleurs et les employeurs des Territoires du Nord-Ouest et du Nunavut. Nous félicitons Rick pour sa retraite et lui offrons, ainsi qu'à sa famille, nos meilleurs vœux ».

Harmeet Jagpal est actuellement vice-président de la division du rendement et des services intégrés au sein de la WSCC, ainsi qu'un membre établi de l'équipe de la haute direction de la Commission. Fort de plus de 20 ans d'expérience, il possède une compréhension approfondie des activités et de la mission de l'organisme.

Au cours de sa carrière à la WSCC, il a gravi les échelons de la haute direction en occupant différents postes, notamment vice-président des services intégrés, chef de l'information et président-directeur général par intérim.

« C'est avec plaisir que le Conseil de gouvernance nomme Harmeet au poste de président-directeur général », a annoncé Mme Bruce. « Résident de longue date du Grand Nord et cadre supérieur chevronné, il a une compréhension approfondie de la WSCC, de l'environnement unique dans lequel elle opère, ainsi que des travailleurs, des employeurs et des communautés qu'elle sert. Il est engagé à assurer des lieux de travail sécuritaires, inclusifs et respectueux, ainsi qu'à collaborer pour l'amélioration de la sécurité et des soins dans le Grand Nord ».

« C'est un honneur de pouvoir servir la WSCC à titre de président-directeur général », a déclaré M. Jagpal. « Je suis un passionné de la promotion de la santé et de la sécurité au travail, du renforcement de la sécurisation culturelle et de la fourniture de soins aux travailleurs blessés dans le respect et la compassion ».

M. Jagpal commencera une période de transition exhaustive avec M. Hunt le 1er octobre et prendra officiellement ses fonctions en tant que président-directeur général le 15 janvier 2027.

-30-

Maggie Collins  
Gestionnaire, Communications et affaires publiques  
Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs des Territoires du Nord-Ouest et du Nunavut  
Tél. : 867-920-3854  
Courriel : [maggie.collins@wscc.nt.ca](mailto:maggie.collins@wscc.nt.ca)

